
حمید مطهری 
در آستانه جدایی 

از پرسپولیس  
حمید مطهری که 

همواره طی فصول 
اخیر به عنوان دستیار 
اول یحیی گل محمدی 

مدعی دریافت 
پیشنهاد از سوی 

تیم های مختلف لیگ 
برتری بوده و خبر 

این پیشنهادها نیز به 
سرعت از سوی رفقای 

رسانه ای اش منتشر 
شده، گویا امسال 
هم یک پیشنهاد 

لیگ برتری دریافت 
کرده و البته این بار 
مصمم به جدایی از 
جمع سرخ ها است.

کادرفنی پرسپولیس 
پس از گذشت دو فصل 

این فرصت را دارد تا 
با حضور یک مربی 

خارجی تقویت شود.

در  حاشيه

تیم ملی فوتبال 
جایگاهش را 

به ژاپن داد

سایت »فوتبال 
رنکینگ« مثل همیشه 
به پیش بینی رده بندی 

جدید تیم های ملی 
فوتبال قبل از اعلام 
سایت رسمی فیفا 

پرداخت. در رده 
بندی جدید ماه ژوئن، 
شاگردان اسکوچیچ با 
سه پله سقوط نسبت 
به رده بندی گذشته از 

جایگاه 21 به جایگاه 24 
جهان سقوط کردند. 

مهم ترین اتفاق در این 
رده بندی این بود که تیم 

ملی ایران جایگاه اولی 
آسیا را از دست داد و 
ژاپن با یک پله صعود 
در رده 22 جهان و اول 

آسیا قرار گرفت.

خبرخبر
روزروز

  شفر 
سرمربی سابق تیم استقلال گفت: 
در صفحه مجازی به من گفتند به 

جشن قهرمانی استقلال دعوت 
شدم اما من هیچ دعوتی یا تماسی 

از باشگاه استقلال نداشتم.

  دی ماریا 
ستاره آرژانتینی در حالی که در بازی با 

متز نمایشی درخشان داشت، با چشمان 
 اشک بارش در لحظه خداحافظی از 

پی اس جی صحنه هایی احساسی را 
برای هواداران باشگاه رقم زد.

  کلوپ 
مستند »آقای معمولی« ساخته صالح 

بهشتی، روایتی از یورگن کلوپ ـ سرمربی 
تیم لیورپول ـ هر هفته سه شنبه ها از 
شبکه مستند سیما روی آنتن می رود.
راوی این مستند غزل شاکری، است.

 سینا حسینی  
ــان  ــ ــردان دراگ ــاگـ شـ
ــچ در  ــ ــی ــوچــ ــکــ اســ
ــان ســـفـــر بــه  ــ ــری جــ
ــادا تــنــهــا یک  ــ ــان ــ ک
بـــــــازی تـــدارکـــاتـــی 
خواهند داشـــت و بلافاصله پــس از 
بــرگــزاری دیــدار تدارکاتی با کــانــادا به 
تهران برمی گردند تا شاید بتوانند یک 
دیــدار تدارکاتی در خانه و در حضور 

هواداران ایران داشته باشند.
ــرای دومین  هرچند هنوز مــذاکــرات ب
بـــازی تــدارکــاتــی تیم ملی در جریان 
اســت، امــا گفته می شود به احتمال 
فــــراوان پــس از منتفی شـــدن دیـــدار 
تــدارکــاتــی بــا اکـــوادور در ونــکــوور حالا 
ــده بـــازی  ــرونـ ــران فـــدراســـیـــون پـ ــدیـ مـ
بــا سنگال را بــرای بــار دوم بــه جریان 
انداختند تــا شاید بتوانند بــا توجه 
بــه منتفی شــدن یکی از دیــدارهــای 
تدارکاتی این تیم پیش از جام جهانی 
موافقت آن ها را برای بازی دوستانه با 

تیم ملی ایران جلب کنند.
گویا حمید استیلی به عنوان نماینده 
فدراسیون مسئول پیگیری این بازی 
ــه همین خــاطــر چند  شـــده اســـت، ب
ــدار خطیب زاده،  روز قبل وی بــه دیـ
سخنگوی وزارت امــور خارجه رفته و 

از او درخواست کمک کرده تا از طریق 
وزارت امور خارجه نیز شرایط برگزاری 

این بازی پیگیری شود.
بر اساس پیگیری های خبرنگار قدس 
گویا سفیر ایـــران در سنگال ارتباط 
مطلوبی با رئیس فدراسیون فوتبال 
این کشور دارد، به همین دلیل چند 
وقت پیش پس از برگزاری فینال جام 
ملت های آفریقا در ملاقات با وی به او 
پیشنهاد برگزاری بازی دوستانه با ایران 
را داده که وی در آن مقطع با برگزاری 
این بازی موافقت کــرده، ولی به دلیل 
تقارن با دیدارهای تدارکاتی قبلی انجام 
این بازی مقدور نبود، اما حالا که یکی 
از بازی های دوستانه سنگال منتفی 
شده این فرصت وجود دارد تیم های 

ملی دو کشور با هم بازی کنند.

شرایطخاصسنگالیها ◾
ــا تیم ملی سنگال کــه در آخرین  ام
رده بندی فیفا 6 پله بالاتر از تیم ملی 
ایران و در رده هجدهم قرار دارد، برای 
حــضــور در تــهــران شــرایــط خــاصــی را 
مطرح کرده که حالا طرفین بر سر آن ها 
در حال مذاکره هستند تا اگر توافق 
نهایی صــورت گرفت تیم ملی ایــران 
بلافاصله پس از بازی با تیم ملی کانادا 
در تهران و ورزشگاه آزادی با این تیم 

بازی تدارکاتی داشته باشد.
گفته می شود شــرط اصلی شیرهای 
ترانگا برای سفر به تهران، اختصاص 
یک پرواز چارتر از داکار به تهران است، 
که ستارگان این تیم اعم از ادرسیا گی 
و سادیو مانه مستقیم با هزینه ایران 
از آنجا به تهران بیایند، همچنین رقم 
قابل توجهی نیز از سوی این فدراسیون 
برای این بازی درخواست شده که طرف 
ایرانی در حال چانه زنی است که این 
مبلغ را کاهش دهد، که در این ارتباط 
قول هایی نیز به فدراسیون فوتبال داده 
شــده امــا از آنجا کــه فــدراســیــون نمی 
خواهد بی گــدار به آب بزند تا در بن 
بست مالی گرفتار نشود، همچنان 
روش هــای درآمدزایی در حال بررسی 
است تا شاید مقدمات سفر سنگالی 

ها به تهران فراهم شود.
با این حال حضور یک تیم پر ستاره 
نظیر سنگال می تواند جذابیت های 
فراوانی برای هــواداران فوتبال دوست 
ــی بــه هــمــراه داشــتــه بــاشــد، امــا  ــران ای
ــا فــدراســیــون  مسئله ایــنــجــاســت آیـ
فوتبال مــی تــوانــد تعهدات مــالــی که 
بابت برگزاری این دیــدار عنوان شده 
ــا خــیــر؟ قطر،  اســـت را عملی کــنــد ی
بلژیک، سنگال و اکوادور در یک گروه 

قرار دارند.

گزارش قدس از بازی دوستانه پرهزینه تیم ملی فوتبال با سنگال

پذیرایی گران یوزهای آسیا از شیرهای آفریقا!
زیر ذره بين

گزارش جيبی

 عالیشاه:ساعت ها 
سنگ و فحش خوردیم 

امــیــد عالیشاه در خــصــوص اتــفــاقــاتــی کــه در 
تبریز رخ داد و همچنین جنجال های ایجاد 
شده اظهار کرد:  متأسفانه حتی قبل از اینکه 
بــازی آغــاز شود فحاشی زیــادی نسبت به تیم 
ً  در شأن  ما انجام شد و اتفاقاتی رخ داد که واقعا
فوتبال ما و باشگاه پرسپولیس نبود. حتی وقتی 
آقای گل محمدی قبل از آغاز بازی قصد داشت 
از وضعیت ورزشگاه و چمن دیــدن کند، به او 
سنگ زدند و فحاشی کردند. این مسائل واقعاً 
ناراحت کننده است و هیچ کجا چنین مسئله ای 

را مشاهده نمی کنید.
وی اظهار کرد: هواداران در ورزشگاه هم فحاشی 
کردند و هم به ما سنگ زدند. این مسائل پیش 
از آغــاز بــازی انجام شد و آن زمــان ما در زمین 
نبودیم و قطعاً نمی توانند این مسائل را گردن ما 
بیندازند. متأسفانه این قدر وضعیت ورزشگاه 
وحشتناک بــود که آقــای گل محمدی بین دو 
نیمه حتی نتوانست به رختکن بیاید تا نکات 
تاکتیکی را به ما بگوید. در این شرایط آیا برگزاری 
ــر خــدایــی نــاکــرده کسی  بـــازی درســـت بـــود؟  اگ

آسیب می دید چه کسی پاسخگو بود؟
ــازی با تراکتور  کاپیتان پرسپولیس در مــورد ب
تصریح کرد:  آقایان مدعی هستند چند هوادار 
سنگ زدنــد اما اگر این حرف واقعیت داشته 
باشد چــرا ســاغــلام و مهدی کیانی بــه عنوان 
سرمربی و کاپیتان تراکتور پشت بلندگو رفته و 
بارها از هواداران در ورزشگاه خواستند که سنگ 
پرتاب نکنند؟ همه از تلویزیون دیدند که چه 
وضعیتی در ورزشگاه رخ داد. آن ها نمی توانند 
مدعی باشند که فقط چند نفر این کار را انجام 
داده بلکه خیلی از کسانی که در ورزشگاه بودند 
بدترین برخوردها را با ما داشتند. گناه ما این 
است که پنج دوره پشت سر هم قهرمان ایران 
شدیم؟ جالب اینجاست از بعد از بــازی تا به 
امروز همه جوره برای ما حاشیه درست کردند 
و عکس هایی از من در فضای مجازی پخش 
می شود که خنده دار است. به نظرم این کارها 
درست نیست. واقعاً جایگاه اخلاق در فوتبال 

ما کجاست؟

 حذف از مسابقات آسیایی 
به دلیل نداشتن مدرک

VAR داوران ایرانی، قربانی
ــده بـــرای  ــداشــتــن لایــســنــس VAR ســبــب شــ ن
مسابقات قهرمانی زیر 2۳ سال آسیا و همچنین 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا، ابلاغیه ای برای 
داوران فعال در لیگ ایران نیاید و آن ها از تلویزیون 
سوت زدن دیگر داوران آسیایی را در این مسابقات 

نظاره گر باشند.
مسابقات قهرمانی زیر 2۳ سال فوتبال آسیا از 11 
خرداد در کشور ازبکستان و با حضور تیم ملی امید 
ایران برگزار خواهد شد که تیم ملی ایران با تیم های 

قطر، ازبکستان و ترکمنستان هم گروه است.
بر خلاف تیم ملی فوتبال ایران که در این مسابقات 
شرکت می کند، داوران ایرانی از حضور در این 
مسابقات محروم شده اند؛ البته محرومیتی که از 
جریمه ای نشأت نمی گیرد و تنها دلیل اصلی آن 
نداشتن مدرک VAR توسط داوران ایرانی است. 
اتفاقی که جدید نیست و حتی مسئولان داوری 
و فدراسیون فوتبال ایران نیز برای حفظ آبرو چه 
ــرای پیشبرد آن  ــاره و چه در جهان قدمی ب در ق

برنداشته اند.
قصه VAR گویا بــرای کمیته داوران و فدراسیون 
فوتبال تکراری شده است و دیگر تلاشی برای آمدن 
آن به چرخه داوری کشور نمی شود. از خــداداد 
افشاریان، رئیس فعلی کمیته داوران تا میرشاد 
ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال همه درگیر 
منافع خود در مجمع انتخاباتی پیش رو هستند 
و شرکت در جلسات با اعضای هیئت های فوتبال 
را بــه جلسه و پیگیری ورود فناوری هایی مثل 
کمک داور ویدئویی و تکنولوژی خط دروازه ترجیح 

داده اند.
قهرمانی زیــر 2۳ ســال آسیا، اولین مسابقاتی 
ــه خــاطــر نداشتن  نیست کــه داوران ایـــرانـــی ب
لایسنس VAR از آن محروم می شوند و در مراحل 
حذفی لیگ قهرمانان آسیا نیز، داورانی مثل موعود 
بنیادی فر و بیژن حیدری که در مرحله گروهی 
قضاوت هایی را داشتند، دیگر نمی توانند سوت 

بزنند و به نوعی از آن محروم شده اند. 
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بازیهایکشورهایاسلامیوپاداشیورویی ◾
کمیته ملی المپیک پـــاداش مـــــدال آوران بــازی هــای 
کشورهای اسلامی را مشخص کرده که براین اساس 
به طلایی ها 1500 یورو، نقره 1200 یورو و برنز 800 یورو 
ــاروان بــرای این  پــای سکو تعلق می گیرد. هزینه کل ک
بازی ها هم 40 تا 45 میلیارد تومان است و اصغر رحیمی 
سرپرستی کاروان را برعهده دارد.لباس کاروان نیز توسط 

برند صمد نیکخواه بهرامی تهیه خواهد شد. 

توافقاولیهگلگهرباقلعهنویی ◾
ــاره ماندن   در یک ماه گذشته شایعات مختلفی درب
یا جدایی امیر قلعه نویی از گل گهر سیرجان مطرح 
شد، ولی آخرین اخبار حاکی از آن است که طرفین به 
توافقات ابتدایی برای ادامه همکاری دست یافته اند. 
این در حالی است که مسئولان گل گهر در مصاحبه های 
اخیرشان هم به این موضوع اشــاره کردند که باشگاه 

خواهان ادامه همکاری با قلعه نویی است. 

اسماعیلیفر:یککلمههمباپرسپولیسحرفنزدم ◾
دانیال اسماعیلی فر ستار ه تأثیرگذار سپاهان که این 
ــادی دربــاره انتقالش به  روزهــا حــرف و حدیث های زی
پرسپولیس سرزبان ها می چرخد دربــاره این شایعات 
به ورزش سه گفت: من یک کلمه هم با پرسپولیس 
صحبت نــکــرده ام. پرسپولیس تیم بزرگی اســت ولی 
بعد از  لیگ در مورد تیم فصل آینده ام تصمیم خواهم 
گرفت. اگر به توافق رسیدیم قطعاً در سپاهان می مانم.

خدابندهلودرآستانهپیوستنبهپرسپولیس ◾
محمد خدا بنده لو، هافبک دفاعی ذوب آهن و تیم امید 
که در حال حاضر در اردوی تیم امید به سر می برد، مورد 

توجه پرسپولیس قرار دارد.
یکی از نفراتی که مد نظر گل محمدی برای فصل آینده 
قرار دارد این بازیکن است که قــراردادش با ذوب آهن 
در پایان فصل تمام خواهد شد و پس از آن بازیکن آزاد 

محسوب می شود.

مهاجم تیم سپاهان که پیش از آغاز لیگ بیست و یکم 
نیز اخباری دربــاره انتقال او به یکی از دو تیم پایتخت 
شنیده می شد حالا در فاصله دو هفته تا پایان فصل 
به این مسائل واکنش نشان داد و البته تأکید کرد یکی 
از مواردی که برای انتخاب تیم آینده اش مدنظر قرار خواهد داد بازی 
کردن در پست تخصصی اش خواهد بود. شهباز زاده همچنین درباره 
شرایط ایــن فصل سپاهان نیز صحبت کــرد و گفت از نظر او دلیل 
ناکامی این تیم این بود که دیر به ثبات و هماهنگی تاکتیکی دست پیدا 
کردند و اگر این اتفاق زودتر رخ می داد، سپاهان نیز شرایط متفاوتی 

را تجربه می کرد.
  ثباتدیرهنگام:فکر می کنم تیم  ما هم به لحاظ تاکتیکی و هم به 

لحاظ روانی خیلی دیر به ثبات رسید. شما وقتی می خواهید یک فصل 
خوب باشید و برای قهرمانی بجنگید باید به نقطه ای برسید و آن را 
حفظ کنید؛ یعنی شرایطی داشته باشید که از لحاظ عملکرد، نوسان 
نداشته باشید. ما باید زودتر به لحاظ عملکرد به ثبات می رسیدیم که 

متأسفانه این در تیم ما خیلی دیر اتفاق افتاد. 
  لیگقهرمانان:شرایط ما می توانست خیلی بهتر باشد اما کم 

دقتی و اشتباهات خودمان و شاید هم کمی بد شانسی سبب شد تا 
نتوانیم نتیجه لازم را بگیریم . توانایی این را داشتیم که از گروه صعود 
کنیم و در نگاه کلی هم تجربه آسیا خیلی به درد من و تیم خورد . 
واقعاً تجربه بازی کردن مقابل تیمی مثل الدحیل یا حتی پاختاکور 

خیلی خوب بود.
  آقایگل:در 6-5 سال اخیر تنها سالی که به عنوان مهاجم بازی 

کردم پارسال بود و خدا را شکر توانستم در آن سال 20  گل بزنم. امسال 
هم دوست داشتم فــوروارد نوک بازی کنم و فکر می کنم آنجا پست 
تخصصی من اســت، اما به خاطر شرایط تیم خواستم تا جایی که 
می توانم به تیم کمک کنم. خدا را شکر امسال هم شرایط خیلی خوبی 
داشتم و توانستم خیلی به تیم کمک کنم اما شاید ترجیح خودم چیز 

دیگری بود. 
  اختلافدرسپاهان: من درباره چنین مسائلی صحبت نمی کنم چون 

درست نیست ما درباره اتفاقاتی که درون تیم رخ می داد صحبت کنیم 
و من هم قصد این کار را ندارم.

  پرسپولیس: امیدوارم در روزهای آینده بتوانم یک تصمیم خوب 

بگیرم و ســال آیــنــده هــم بهترین عملکرد را داشــتــه بــاشــم. هنوز 
تصمیمی نگرفته ام و منتظر هستم زمان بگذرد تا ببینم چه اتفاقی 

پیش می آید.

صحبت های مبهم آقای گل 
درباره سپاهان و پرسپولیس

گپ روز

ستارگان ورزش

جواد رستم زاده   بمب کنار ایفل سرانجام 
خنثی شد و کیلیان امباپه اعلام کرد سه سال دیگر 
در پاری سن ژرمن می ماند. این در شرایطی است 
که رئال و پی اس جی آماده پرداخت 150 میلیون 
یورو به عنوان حق امضای قــرارداد بودند و هر دو 
پذیرفته بودند بخش اعظمی از حق انتشار تصاویر 
در اختیار او باشد. آن ها همچنین آماده پرداخت 

دستمزد 40 میلیون یورویی بودند. 
بنابراین ســؤال بــزرگ این است که چه تغییری 
رخ داد؟ انگیزه امباپه بــرای ایــن تصمیم صرفاً 
به خاطر پــول نبود امــا پــول در ایــن میان نقش 
مهمی را ایفا کــرد. پی اس جی حــدود یک ماه 
قبل در اقــدامــی برجسته پیشنهاد پرداخت 
مبلغی قابل توجه برای تمدید قــرارداد دو ساله 
این بازیکن را ارائه کرد. پیشنهاد پی اس جی در 
این حد دراماتیک نبود؛ چون این اتفاقی است 
که در هر حال برای ستاره های بزرگ رخ می دهد. 
آن ها درخواست هایی در زمینه تغییر سرمربی 
و نقل و انتقالات بــزرگ دارنـــد، به خصوص در 
پی اس جی که تأثیر سرمربی بسیار کمتر از 
سایر باشگاه هاست. رابــطــه بین جــام جهانی 
امــســال قطر و مالکان قطری پــی اس جــی نیز 
اهمیت بسیاری داشــت. فشار از سوی قطر به 
مقامات سیاسی فرانسه وارد شده و حتی امانوئل 
مکرون، رئیس جمهور این کشور، هم برای ماندن 
امباپه روی این بازیکن فشار آورد. علاوه بر این ها 
گزارش های رسیده نشان دهنده این است که 

امباپه شروط زیادی برای ماندن در پاریس داشت 
و یکی از شــروطــش امــضــای قـــرارداد بــا عثمان 

دمبله دوست صمیمی اش بود.
از نقطه نظر صرفاً فوتبالی، عاملی که امباپه ممکن 
اســت در نظر گرفته باشد احتمال برنده شدن 
توپ طلا در پی اس جی است. برای اینکه چنین 
اتفاقی رخ دهد، او باید فصلی بسیار درخشان با 
پی اس جی در لیگ قهرمانان داشته باشد، 10 گل 

یا بیشتر به ثمر برساند و جام 
قهرمانی ایــن مسابقات را 

بدست آورد.

ــیو ◾ ــ ــوی ــراجــ ــاجــ ــ م
توهین

در حالی که امباپه 
و ناصر الخلیفی 
در کنار یکدیگر 
ــاده و در  ــســت ای
حال صحبت 

ــواداران  بــا هــ
بــــــودنــــــد، 
صــــــــدای 

شعارهای 
ــن  ــ ــی ــ ــوه ــ ت

آمــــــــــیــــــــــز 

هواداران پاری سن ژرمن خطاب به رئال مادرید در 
ورزشگاه طنین انداز شد و این بازیکن فرانسوی 
در واکنش به این اتفاق لبخند زد. این موضوع 
خشم بسیاری را در بین هــواداران رئال مادرید 
و حتی جامعه فوتبالی اسپانیا به همراه داشت 
و کارشناسان حاضر در برنامه الچیرینگیتو 

به شدت نسبت به این موضوع اعتراض کردند.
ایـــن بــازیــکــن فــرانــســوی گــفــت:» شــب همگی 
ــن از  ــ بـــخـــیـــر. م
اینکه بــه این 
ماجراجویی 
ادامــــــــــــــــــــه 
مـــــــی دهـــــــم 
بــــــســــــیــــــار 
خـــوشـــحـــال 
هــــســــتــــم. از 
اینکه در فرانسه 
و در شهرم می مانم 
خــوشــحــال هستم. 
مـــن هــمــیــشــه گفتم 
کــه پــاریــس خــانــه من 
است و امیدوارم بتوانم 
ــازی کــردن  بــه فــوتــبــال بـ
کــه بیشتر از هــر کــاری 
دوستش دارم و کسب 
جام های قهرمانی ادامه 

دهم«.

انقلاببزرگدرپاریس ◾
ــواداران  ناصرالخلیفی کــه پیش از امباپه بــا هــ
صحبت کــرده بــود نیز گفت:» من خبر بسیار 
خوبی دارم. امباپه تا سال 2025 در این تیم می ماند. 
او از روز اولی که به این تیم آمد به این پــروژه باور 
داشت و حالا هم با پروژه پی اس جی همراه خواهد 

بود«.
در اولین اقــدام بعد از تمدید با امباپه، امیر قطر 
به واسطه ناصر الخلیفی رئیس باشگاه پاریس 
با زین الدین زیدان وارد مذاکره مستقیم شده تا 
سرمربی سابق رئال را برای آمدن به پاریس راضی 
ــدان تغییر رویکرد داده  کند.به نظر می رسد زی
و در مذاکره جدیدش با امیر قطر پاسخ نــداده و 

می خواهد روی پیشنهاد پاریس فکر کند.

پروژههایجدیدرئال ◾
نشریه اسپانیایی نوشت رئال مادرید شرایط 
پنج مهاجم را در نظر گرفته تا بتواند بهترین 
بازیکن آن ها را به مادرید آورد.لواندوفسکی 
)بایرن مونیخ(، داروین نونز )بنفیکا( ، انکونکو 
)لایپزیگ( ، لیائو )میلان( و هری کین )تاتنهام( 
گزینه های رئال برای خرید در این تابستان به 

شمار می روند.
رئال که پول زیادی نیز برای جذب امباپه کنار 
ــود، امــیــدوار اســت بتواند بــه جای  گذاشته ب
امباپه، 2 یا ۳ بازیکن بزرگ خریداری کند و تیم 

را به سمت جلو پیش ببرد.

ورزش7

بررسی دلایل ماندن امباپه در »پی اس جی« 

بمب مادریدی ها در پاریس خنثی شد


